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Ok daar hoor ik graag meer over

Hoe selecteer je die uit aan de voorkant via callcenter Of dit is de lijn via werkgevers in de zorg
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Nog even een nabrarider Er is natuurlijk extra persaandacht voorde zorgmedewerkers en duur uitslag Daarverzinnen we ook iets op

Zorgmedewerkers gaan in principe nietnaarl maar gaan met snelle diagnostiek mee10 2e
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Dank 10 2e

Even kort in reactie in cc naar VWS ers

Mooi om te horen dat het aantal teststraten wordt uitgebreid voor mensen die niet makkelijk naar de RAI kunnen komen

Echt goed Benieuwd of hiermee in Amsterdam nu naarjullie idee voldoende dekking is bereikt of dat jullie nog zoeken

naar verder uitbreiding
Goed dat CoronIT is geregeld Ik spreek morgen ook met GGD GHOR over de lijst ik wil dat hier volop gas op wordt

gegeven ook al is er misschien nu nog geen reden om aan te sluiten om dat er geen samples van een GGD komen Dat

kan en zal komen en daar moeten we op voorbereid zijn Het besluit over vergoeding is ook duidelijk nu geen testen

betekent dat je uiteindelijk deze aansluiting vergoed krijgt
Punt van Hologic is bekend

Ik spreek zo even Sanguine hoe het nou komt dat ze niet 1000 erbij konden nemen Ik krijg uit de cijfers de indruk dat

het nog niet vol zit daar Ben wel benieuwd

Doorlooptijden zijn goed om te weten Ik sprak je daar gisteren over en voor mijn begrip het terugmelden van de uitslag
uit Duitsland kost meertijd Daar bovenop komt dus nog de tijd die hiema nodig is om terug te bellen vanuit callcenter

Dat betekent dus dat voor naar verwachting 300 1800 testen per dag de doorlooptijd vanaf moment van testafname

en duwt nu hard maar of het lukt blijft spannend10 2eM 10 2e 10 2ej
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langer dan 48 uur wordt Zijn er manieren om dit nog te ondervangen Na de forse klachten over wachttijden in

Rotterdam bijvoorbeeld gaat dit natuurlijk weer opspelen dan

Wat goed dat we normale verhoudingen krijgen met U diagnostics Vroeg me wel af of een rechtstreekse relatie met het

Duitse lab ook mogelijk is Of is de tussenorganisatie U diagnostics noodzakelijk Bedoel het niet om het weer

ingewikkeld te maken maar eerder hebben we het al eens gehad over rechtstreekse relaties met Duitse labs

Dank voor al jullie inzet

Met vriendelijke groet

Telefoon 10 2e
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In de afgelopen week is de behoefte aan testen fors gestegen Bij de GGD Amsterdam is hettesten dus zowel de afname als het testen

zelffors opgeschaald We hebben hierook een aantal malen contact over gehad in de afgelopen week Hierbij stuur ikje een overzicht

van de manier waarop we in Amsterdam hebben opgeschaald en waar we tegen aan zijn gelopen Ik heb het uitgebreid opgeschreven
Gebruik wat je nodig hebt Maar ik merk soms dat sommige details die wel grote strategische consequenties hebben over hoofd worden

gezien Bij ditsoort projecten geloof ik er in dat operationeel tactisch en strategisch politiek hand in hand gaan © Graag vertrouwelijk
behandelen want dit gaat ook om onze bedrijfsvoering Alsje iets wiltgebruiken bel ons dan even Dan komen we erwel uit Binnen het

departement delen is natuurlijk prima

Achtergrond

Zoalsje weet hebben we in Amsterdam een grote teststraatop de RAI Daarnaast hebben we twee decentrale teststraten en openter

volgende week nog een derde teststraat in Amsterdam Zuid Oost De decentrale teststraten zij bedoeld om mensen die om welke reden

dan ook niet naar de Rai komen ook in de gelegenheid te stellen om getestte worden

We hebben in de regio Amsterdam vier laboratoria die bereid zijn om de GGD Amsterdam te ondersteunen met diagnostiek Drie

daarvan zitten inmiddels op coronIT OLVG atalmedial en Streeklab zelf natuurlijk Daarnaast onderzoekt het streeklab met AMC op dit

moment een koppelingtussen onze gewone lab ICT systemen zodat zij kunnen ondersteunen met monsters die niet via coronIT binnen

komen maar via de zorg Denk aan uitbraken in verpleeghuizen of als overloop ziekenhuis Ook belangrijk om deze koppeling te

onderzoeken in kadervan Non Covidig Denk aan 50A Deze koppelingen zijn complex maar eigenlijkenige manierom non covid van

elkaaroverte kunnen nemen

Opschalen afgelopen week

In de afgelopen weken voelde GGD Amsterdam de druk op het testen toenemen We hebben daarop de laboratoria waar we informeel

afspraken mee hebben benaderd Formeel afspraken zijn er niet omdat ereen aanbesteding onderzocht wordt Na onderzoek bleek dat

de Amsterdamse laboratoria niet in staat waren om fors opte schalen We hebben bij de laboratoria een vraag van onqeveei^ooo
monsters dag gelegd Het bleek dat dat niet mogelijk was We hebben toen sanquin benaderd Sanquin kon maximaa|^
maar ook dat was niet genoeg

Zelf is het streeklab opgeschaald naar^^^nonsters per dag Dit kon tijdelijk maar niet structureel omdat we dan in knoop komen met

voorraden hologic Kits kunnen niet extra geleverd worden en konden ook niet voldoende worden geleend of elders betrokken worden

Dit gaf dusteveel onzekerheden als we nog verder moesten opschalen

10 1c eve ren

Begin deze week stond de GGD Amsterdam voor een keuze Duidelijk was dat met een nog verdere toename die wel voorzien werd

voor deze week we in de knoop konden komen Ofwel omdat onze collega s en Sanquin niet kunnen opschalen ofwel omdat we te

weinig hologic buizen zouden hebben Probleem hierbij is ook dat niet de juiste dopjes worden geleverd We werken daarom met een

ander protocol iom Hologic maar dan worden wel meer runs afgekeurd en die moeten over met nieuwe buizen Gaat ook van voorraad

af
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We hebben buiten de regio nog een aantal andere laboratoria gebeld en ook Lelystad is al optimaal ingezet Duidelijk werd dat iedereen

vo I zat

We hebben daarom besloten om te onderzoeken of U diagnostics voor ons diagnostiek kan doen Gedurende twee weken

^^nonsters per dag Dit geeft ons lucht in voorraden en geeft andere labs in Amsterdam mogelijkheid om te bepalen wat mogelijk is

en te operationaliseren Bovendien is diteen hele belangrijke pilot om te bepalen of dit een goede optie is als de vraag opeens

toeneemt ook in het najaar We hebben nu gezien dat de vraag ook opeens kan toenemen ook onverwacht en dat niet iedereen daarop
voorbereid is Gisteren is ook door LCDK bevestigd dat er in Nederland op dit moment geen laboratorium is dat de grote vraag in

Amsterdam kan overnemen We zijn daarom extra blij dat we deze pilot gestartzijn

De gesprekken met U diagnostics zijn voltooid Zij nemen voor twee weken de diagnostiek van^^flnonsters voor hun rekening We

hebben heel erg hard gewerkt met elkaarom de logistiek in 24 uur rond te krijgen Dit is goed gegaan door inspanningen van beide

partijen Van spanningen nav rechtszaak of andere zaken die gespeeld hebben was niets meerte merken Vorige week heb ik U

diagnostics gebeld nav een andere casus en toen hebben we in openheid de verhoudingen besproken En ook hierbij de voordelen en

nadelen van U diagnositcs op de Nederlandse markt benoemd Ook dit gesprek verliep in goede sfeer Beide partijen zijn na een verzoek

om diagnostiek vanuit GGD Amsterdam gewoon metelkaaraan de slag gegaan Er zijn een aantal logistieke uitdagingen met barcodes

stickers etc aandacht vragen maardoorwil beide partijen lukken Ditsoort logistiek complexe samenwerkingen ondertijdsdruk kunnen

ook alleen plaatsvinden als de sfeer goed is De logistieke uitdagingen worden hopelijk in de komende week verholpen maarzullen wel

invloed hebben op de doorlooptijd We werken er hard aan om ditte verhelpen maar voor een deel van de monsters naarverwachting
300 1800 zal de uitslag enkele uren boven de 24 uur liggen

Groot probleem is dat U diagnostics niet is aangesloten op coronIT Dit is 3 juli tijdens het kortgeding toegezegd Hierover is contact

geweest met LCDK Begin deze week stond U diagnostics nog niet op de lijst om aangesloten te worden Eergisteren begreep ik dat het

nog bekeken werd door LCDK welke labs nu in aanmerking komen vooraansluiting Ik begrijp dat LCDK en GGD vanochtend hebben

besloten hebben om U diagnostics aan te sluiten

Als je nog vragen hebt hoor ik het graag
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